
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 22-11-16 kl. 18:30-20:00.  

Plats: Hemma hos Michael. 

 

Ordinarie ledamöter:  
Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se)  

Frida Lyckehav (fridalyckehav@gmail.com)  

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Val av justeringsman 

Styrelsen väljer Glenn Josefsson. 

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll.  

Styrelsen godkänner föregående mötesprotokoll utan anmärkning.  

4. Fastställande av dagordning. 

Styrelsen godkänner dagordningen 

5. Ekonomi. 

Kassan är idag 650 270,15 kr. Styrelsen godkänner redovisningen. 
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6. Betesmarken. 

Sara Norén, samhällsbyggnad på Uddevalla kommun har redovisat att byggnationen 

av staketen nu är upphandlad. Kontakt mellan kommun och fårbonde är startad. 

Röjningsarbete kommer återupptas under vintern av Uddevalla kommun. Styrelsen 

lägger informationen till handlingarna.  

7. REV-utbildning till styrelsen. 

Gruppen som var på utbildningen informerar om att utbildningen var nyttig. Gav en 

bra överflygning av vad det innebär att sitta i en styrelse för en vägsamfällighet. 

Medverkade gjorde: Jan-Ove, Henrik, Per och Glenn.   

8. Fartsänkande åtgärder i området. 

Frågan tas upp på årsmötet. 

9. Uddevalla energi 

Styrelsen diskuterar frågan att släcka var tredje lampa i området. Styrelsen beslutar att 

låta all belysning vara tänd under dygnets mörka timmar.   

10. Brygg-grupp.  

Styrelsen kontaktar bryggruppen för fortsatt engagemang.  

11. Vägskylt 

Området saknar vägskylt vid Västrasundskogsvägen 37-39 

Styrelsen beslutar att Frida bereder frågan och J-O tar kontaktar kommunen.  

12. Sten och/eller skylt till Björnemyrsvägen. 

Styrelsen beslutar att sätta upp en skylt där Björnemyrsvägen övergår i grusgång ner 

mot lekplatsen.  

13. Grusyta mellan väg och cykelbana. 

Styrelsen beslutar att begära in offer inför årsmötet. 

14. Belysning på lekplatserna? 

Styrelsen har mottagit en “Anmälan om olovlig byggnation: bristfällig belysning på 

lekplats.” och vi inväntar svar i tillsynsärendet från kommunen.   



15. Nästa styrelsemöte. 

Styrelsen beslutar att nästa möte blir onsdagen den 18/1-23 hemma hos Glenn. 

Styrelsen planerar med att ha årsmötet den 15 mars 2023.   

Sara Ejnell Svensson Ordförande____________________ 

Glenn Josefsson Justeringsman  ___________________ 

Henrik Balkander Sekreterare  ____________________ 

 


